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Kauntz, John A Charlton Standard Catalogue Canadian Coins Volume One, Niumismatic Issues 2024-2025
77th edition

77. edition 2024, 272 pages, colour, tect english, spiral-bound.

This catalogue illustrates, lists and prices the entire range of Canadian Coins from the 1600s to the present.
Besides the complete coverage of circulating coinage, there are listings on foreign coins in Canada from the
17th to 19th centuries; local pre-decimal coins from Nova Scotia, New Brunswick, Prince Edward Island,
Newfoundland and the Province and Dominion of Canada. There are sections on maple leaf buillon coins,
specimen coins, patterns, trial pieces and official fabrications, test tokens, collector sets and proof platinum
coins.
The complete Guide to Canadian Coins. Includes Part 1 of the Canadian Coin Variety Catalog 1st Ed. by
Hans Zoell.
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Dieser Katalog zeigt, listet und Preise das gesamte Bereich der kanadischen Münzen von den 1600 bis
heute. Neben der vollständigen Berichterstattung über die zirkulierende Münzprägung gibt es in Kanada aus
dem 17. bis 19. Jahrhundert Einträge zu ausländischen Münzen. Lokale Münzen vor dem Dezimal aus Nova
Scotia, New Brunswick, Prince Edward Island, Neufundland und der Provinz und Dominion of Canada. Es
gibt Abschnitte zu Maple Leaf Buillon -Münzen, Probenmünzen, Mustern, Versuchstücken und offiziellen
Erfindungen, Teststoken, Sammlersätzen und Proof -Platinmünzen.
Der vollständige Leitfaden zu kanadischen Münzen. Beinhaltet Teil 1 des kanadischen
Münzvariantenkatalogs 1. Aufl. von Hans Zoell.

Quelle: Verlagsinfo 
Lieferanteninformation

Kundenrezensionen:Für dieses Produkt wurde noch keine Bewertung abgegeben. 
Bitte melden Sie sich an, um eine Rezension über dieses Produkt zu schreiben. 
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